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Zápis z jednání   

Valné hromady České bowlingové asociace 

Datum: 24. června 2017 
Místo:  Brno, hotel Myslivna, Nad Pisárkami 276/1 
 
Řízením jednání byl pověřen Karel Vopička, prezident ČBA. 
Zapisovatelem byl stanoven Vojtěch Rosenberger. 
 

Program 
1.  Zahájení 
2.  Volba mandátové, návrhové a volební komise 
3.  Zpráva o činnosti ČBA a hospodaření ČBA 
4.  Volba prezidenta, 1. viceprezidenta a 2. viceprezidenta ČBA 
5.  Návrh činnosti ČBA na další období 
6.  Různé – diskuze 
7.  Závěr 

Zápis 

1. Zahájení 

Jednání zahájil v 14:05 prezident ČBA Karel Vopička, který přivítal a pozdravil všechny přítomné. Poté 
navrhl, aby řídil i jednání. Po schválení převzal řízení jednání a seznámil přítomné s programem. 

2. Volba mandátové, návrhové a volební komise 

Volby členů komisí probíhaly hlasováním en bloc, hlasovalo se postupně o každé komisi jednotlivě. 
Mandátová komise  Jiří Beran   
    Jiří Marval  
    Jitka Nosková 
    Volba členů komise - jednomyslně pro.   
    Komise zvolila svého předsedu, jímž se stal Jiří Beran 
Volební komise  Vojtěch Sádlík  
    Zuzana Lebedová 
    Petr Havel 
    Jiří Marval 
    Adam Vondráček 

Volba členů komise – jednomyslně pro 
    Komise zvolila svého předsedu, jímž se stal Vojtěch Sádlík 
Návrhová komise  Vojtěch Rosenberger 
    Karel Vopička 
    Jan Čepelák 

Volba členů komise – jednomyslně pro 
    Komise zvolila svého předsedu, jímž se stal Vojtěch Rosenberger  
 
Po krátké přestávce následovala zpráva Mandátové komise: 
Celkem účast 25 mandátů ze 44 pozvaných, tj. 56,8 % 
VH ČBA je usnášeníschopná. 

3. Zpráva o činnosti ČBA a hospodaření ČBA 

Zprávu přednesl prezident ČBA Karel Vopička.   
Zhodnotil čtyřletou práci asociace. Zhodnotil standardní činnosti – správa dotací, příprava veškerých 
dokumentací a administrace, otázka nového občanského zákoníku, novelizace stanov, řešení statutů 
jednotlivých pobočných spolků (ČBA). Zhodnotil financování, její náročnost, jednotlivá vyčíslení, administraci 
a její revize. Zhodnotil sportovní úspěchy ČBA podle jednotlivých soutěží, snahu dostat bowling na 
olympiádu v roce 2020 do Tokia. Konstatoval aktuální události spojené s financováním a zásahem na 
MŠMT. Tyto události způsobují finanční nedostatek. Zhodnotil a konstatoval počty členské základny, které se 
liší od jednotlivých regionů. Zdůraznil důležitost členské základny na dotační programy. Zhodnotil také 
činnost ČKBF a její kroky, které za ČBA prosazoval jako prezident ČBA. Hospodaření ČBA bylo v souladu 
s právními a daňovými přepisy, nebyl nalezen nedostatek. Prezident poděkoval všem aktivním členům za 
práci pro ČBA.  
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4. Volba prezidenta a viceprezidentů ČBA 

Předsedající požádal volební komisi o zahájení volební procedury. Volební komise projednala a ověřila 
navržené kandidáty. Volby proběhly v souladu s volebním řádem, nejdříve proběhla volba prezidenta ČBA, 
poté volba 1. a 2. viceprezidenta ČBA.  
 
Po sečtení hlasů vyhlásil předseda Volební komise Vojtěch Sádlík výsledky: 
Volba prezidenta  - Karel Vopička  25 hlasů z 25 možných (100 %) 
Volba 1. viceprezident  - Ivan Burian   23 hlasů z 25 možných (92 %) 
Volba 2. viceprezidenta - Jiří Beran   25 hlasů z 25 možných (100 %) 
Prezidentem ČBA byl zvolen Karel Vopička, 
1. viceprezidentem ČBA byl zvolen Ivan Burian, 
2. viceprezidentem ČBA byl zvolen Jiří Beran. 
 
Prezident poděkoval za práci odstupujícímu Josefu Čepelákovi. 
 

5. Návrh činnosti ČBA na další období 

Následovala rozprava o návrhu na činnost ČBA v dalším období, kde mimo reprezentaci a tuzemské soutěže 
prezident informoval o úsilí a snaze na zařazení bowlingu na olympiádu v Tokiu v roce 2020 a po vyřazení 
bowlingu z užšího výběru pro rok 2020 o dalších snahách směřujících na OH 2024.  
 

6. Různé - Diskuse 

Byly předneseny návrhy na rozšíření soutěží pořádaných ČBA. Již bylo odsouhlaseno MČR juniorů dvojic, 
jako další zazněly návrhy na uspořádání MČR pětičlenných družstev a také oprášena myšlenka Devítkového 
mistrovství, ale určeného pouze pro seniory. VV a STK se budou těmito návrhy zabývat a podle zájmu hráčů 
případně realizovat. 

 

7. Závěr 

 
Předseda Návrhové komise Vojtěch Rosenberger přednesl návrh usnesení, o kterém bylo hlasováno en 
bloc.  
Výsledek hlasování: přijato jednomyslně (100% hlasů). 
Text usnesení je v příloze zápisu. 
 
Řídící jednání Karel Vopička poděkoval všem účastníkům VH ČBA a ukončil Valnou hromadu v 15.35 hod. 
 
 
Zapsal: Vojtěch Rosenberger 
 
 
Brno 24. 6. 2017 
 
 
 
 Karel Vopička, v. r.        
 Prezident ČBA        
 
 
Příloha č. 1: Usnesení Valné hromady ČBA ze dne 24. 6. 2017 
Příloha č. 1: Prezenční listina Valné hromady ČBA ze dne 24. 6. 2017



 

Příloha č. 1: Usnesení  

Valné hromady České bowlingové asociace 
ze dne 24. 6. 2017  

 
Valná hromada ČBA 

 Vzala na vědomí - Volbu mandátové, návrhové a volební komise  

  - Zprávu o činnosti a hospodaření ČBA. 

- Návrh činnosti ČBA na další období. 

- Zprávu Mandátové komise: 
    Celkem účast 25 mandátů ze 44 pozvaných, tj.56,8 % 
 

 Schválila - Nebyly žádné podněty 

 

 Zvolila - Prezidenta ČBA    – Karel Vopička 
- 1. Viceprezidenta ČBA  – Ivan Burian 
- 2. Viceprezidenta ČBA  – Jiří Beran 

 

 Uložila - VV ČBA nadále sledovat a usilovat o možnost zařadit bowling na olympiádu 
v nejbližším možném termínu Olympijských her. 

- VV a STK prověří zájem o nově navržené soutěže mezi členskou základnou. 

 
 
Předseda návrhové komise: Vojtěch Rosenberger 
 
 
Brno 24. 6. 2017 
 
 
 
 Karel Vopička, v. r.        
 Prezident ČBA        


